
 
Van de voorzitter 

Van harte welkom op de 
ledenvergadering 
 
De algemene ledenvergadering van 
CDA Peel en Maas wordt gehouden 
op maandag 8 november van 19.30 
uur tot 21.30 uur in mfc Kerkeböske 
te Helden. U bent van harte 
uitgenodigd om hierbij aanwezig te 
zijn. 
 
Oorspronkelijk stond de ledenver-
gadering gepland voor 9 december, 
maar we hebben deze naar 8 
november verplaatst in verband met 
de voorbereidingen voor de 
Provinciale Statenverkiezingen in 
maart 2011.  
 
Eind november stelt CDA Limburg 
de verkiezingslijst en het programma 
vast. Hoe dat zal verlopen en welke 
invloed wij als CDA Peel en Maas 
hierop kunnen uitoefenen, vertellen 
we u graag op de ledenvergadering. 
 
Dus graag tot ziens op 8 november. 
 
 Mustafa Amhaouch 
 Voorzitter 
 mamhaouch@hotmail.com 

 

 
 

Van de fractie 

Geld voor ontsluiting Tangbroek 
 
De CDA-fractie wil dat er geld vrijgemaakt wordt voor het aanleggen van 
een rotonde aan de Napoleonsbaan in Baarlo. In de raadsvergadering van 
komende dinsdag zal dit onderwerp aan de orde komen. 
De rotonde is belangrijk voor de ontsluiting van het glastuinbouw-
concentratiegebied Tangbroek. Nu nog zorgt het verkeer van en naar 
Tangbroek voor gevaarlijke verkeerssituaties op de Bong. Als de rotonde 
er ligt, hoeft het verkeer niet meer door Baarlo, maar kan het buitenom 
aansluiting vinden op de A73. 
Daarnaast wil de CDA-fractie aandacht vragen voor verbetering van de 
verkeersstromen in het gebied. Tangbroek kent veel smalle wegen, 
waardoor ongewenste verkeerssituaties kunnen ontstaan.  
De CDA-fractie komt hiermee tegemoet aan de wensen van de in het 
gebied wonende burgers en bedrijven. 
 
 John Verhoijsen 
 Raadslid 
 john@verhoijsen.nl 
 
 
 
 
 
Van de fractie 

Lef tonen 
 
Lef tonen: Dat was de boodschap van André van der Vleuten, 
beleidsmedewerker van de gemeente Boekel op de inloopavond van het 
CDA in Meijel. Boekel legt de verantwoordelijkheid voor de eigen leef-
omgeving bij de burgers. Naast minder regelgeving heeft dit geleid tot een 
verbetering van het sociaal-culturele klimaat. Een concreet voorbeeld: 130 
verbouwde garages voor mantelzorg plus een mantelzorgregeling in het 
bestemmingsplan. Een ander sprekend voorbeeld: geen welstand, waar-
door er gevarieerde woningbouw ontstaat. De “dorpsstraat” komt terug. 
Dat eigen verantwoordelijkheid leidt tot minder regelgeving heeft in de 
gemeente Boekel geleid tot “baliebouwvergunningen” (klaar terwijl u wacht) 
voor aan- en uitbouw en nieuwbouw van woningen. De gemeente gaat het 
werk van de architect niet nogmaals controleren bij het indienen van de 
aanvraag voor een bouwvergunning. De architect (geregistreerd) verklaart 
namelijk middels een overeenkomst dat hij zich houdt aan alle 
bouwvoorschriften. Indien uit controle blijkt dat niet zo is, wordt deze op de 
zwarte lijst gezet waardoor deze architect in de gemeente Boekel geen 
voet meer aan de grond krijgt. Al deze voorbeelden spraken de 
aanwezigen zeer aan.  
De politiek in Peel en Maas, met het CDA voorop, moet in de komende tijd, 
waarin ook de welstandnota aan orde komt, daadwerkelijk voor minder 
regels zorgen, voor meer verantwoordelijkheid bij de burgers, voor minder 
betutteling. Inderdaad dus MEER LEF TONEN! 
 
 Fred Bongers 
 Fractievoorzitter 
 fam-bongers@home.nl 
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Van de wethouder 

Keuzes voor de toekomst 
 
Deze zomer ben ik bevallen van een prachtige zoon; Mart. We hebben met ons gezin in alle rust kunnen genieten van 
dit nieuwe leven. Na mijn zwangerschapsverlof ben ik net weer aan de slag en mag ik straks voorgaan in een aantal 
belangrijke keuzes voor de toekomst. Hoe houden we Peel en Maas ‘toekomstproof’? In de begroting die nu voor ligt 
is een van de vernieuwingsthema’s die we samen met de raad willen bespreken de zorg. Hoe houden we de zorg 
betaalbaar, bereikbaar en toegankelijk? Hoe zorgen we ervoor dat ook kwetsbare ouderen in hun eigen kern kunnen 
blijven wonen? Hoe houden we de dagvoorzieningen draaiende? Vragen die nu om antwoorden vragen omdat we 
anders straks achter de feiten (en de grotere vraag naar zorg) aanlopen.  
Het is een uitdaging om dit op te pakken en zeker ook een manier om als CDA te laten zien waar we voor staan. Zo 
kan ook Mart straks van een fijne oude dag genieten! 
 
 Marlou Absil 
 Wethouder 
 m.absil@planet.nl 
 
 
 

 
 
Van de fractie 

CDA hecht grote waarde aan goede gladheidsbestrijding 
 
Het is weliswaar nog geen winter maar met de ervaringen van de strenge winter afgelopen jaar vindt de CDA-fractie 
het belangrijk om in een vroeg stadium te kijken naar de gladheidsbestijding, voor de komende jaren, in onze nieuwe 
gemeente. 
In de komende raadsvergadering komt het nieuwe gladheidsbestijdingsplan aan de orde. Daarin wordt gevraagd om 
extra middelen vrij te maken om de kwaliteit van de gladheidsbestrijding verder te verbeteren. Volgens het plan zal de 
wijze van het strooien veranderen. In het verleden werd er altijd “droog”gestrooid, in de toekomst zal er ‘nat ‘gestrooid 
worden. Om dit te realiseren zullen de bestaande strooimachines omgebouwd moeten worden. Het verschil tussen 
nat- en droogstrooien is dat de natstrooimethode uitermate geschikt is om optredende gladheid voor te zijn. De 
veiligheid van de weggebruikers wordt bij natstrooien veel beter gewaarborgd en dit resulteert in minder 
verkeersongelukken. Een verbetering van de verkeersveiligheid vinden we als CDA-fractie belangrijk, ieder 
verkeersongeluk is er een teveel. Door de levertijd zullen de machines op zijn vroegst in het voorjaar van 2011 ingezet 
kunnen worden. 
 
 John Verhoijsen 
 Raadslid 
 john@verhoijsen.nl 
 
 
 

 
 
Van de fractie 

CDA houdt enquête over APV 
 
Zoals in de vorige nieuwsbrief al aangekondigd, houdt CDA Peel en Maas een enquête over de gemeentelijke APV 
(algemene plaatselijke verordening). Het CDA is benieuwd hoe de inwoners van Peel en Maas tegen de regels 
aankijken die nu in de APV vastliggen. De uitkomsten van de enquête worden gebruikt voor de evaluatie van de APV.  
De enquête kunt u vinden op de website www.geefjouwmening.nl   
 
 Han Coenen 
 Raadslid 
 han.coenen@wanadoo.nl 
 
 



Vanuit de provincie 

Beringe op bezoek in Provinciehuis Maastricht 
 
Omdat ik iedereen graag wil laten zien wat er gebeurt in het Provinciehuis in Maastricht, heb ik de verenigingen in 
Beringe uitgenodigd om een keer een kijkje te komen nemen. In september was het zover: drie verenigingen reisden 
af voor een dagje Gouvernement. Op 1 september was het de beurt aan de zwemclub van Chris en Loes Tillemans. 
Zij lieten zich tijden de excursie uitgebreid informeren over het werk van de provincie en plakten er een gezellig 
middagje Maastricht achteraan. Op 17 september was het de beurt aan Schutterij St. Hubertus. Maar liefst vijftig 
schuttersvrienden werden welkom geheten door gouverneur Frissen, waarna het gezelschap door de gidsen van het 
Gouvernement werden rondgeleid door het provinciehuis. Zij-Actief kwam op 22 september naar Maastricht, waar men 
welkom werd geheten door deputé Noël Lebens. Na een rondgang door het gouvernement werd er een bezoek 
gebracht aan de Apostelhoeve (wijngaard). Het geslaagde uitje werd afgesloten met een heerlijk diner.  
Door deze 3 excursies weten weer 100 mensen meer wat er gebeurt in het provinciehuis. De provincie heeft de 
excursies mede mogelijk gemaakt! 
 
 Peter van Horen 
 Lid Provinciale Staten 
 pwm.van.horen@prvlimburg.nl 
 
 
 

 
 

Activiteitenkalender 

Do 28 okt Open bijeenkomst / inloopavond CDA Peel en Maas 
Aanvang 19.30 uur, De Ankerplaats, Grashoek 
In verband met de ledenvergadering op 8 november wordt deze 
bijeenkomst verschoven naar een nader te bepalen datum. 

Ma 8 nov Algemene ledenvergadering CDA Peel en Maas 
19.30 – 21.30 uur, Kerkeböske, Helden 

Do 25 nov Open bijeenkomst / inloopavond CDA Peel en Maas 
Aanvang 19.30 uur, locatie volgt nog (in Egchel) 

Do 9 dec Algemene ledenvergadering CDA Peel en Maas 
De ledenvergadering is vervroegd naar 8 november. 

 
Germie Grutters 
Secretaris bestuur 
grut@planet.nl 
 
 

U ontvangt deze Nieuwsbrief omdat u lid bent (of lid wilt worden) van CDA Peel en Maas. 
Wilt u uw e-mailadres wijzigen of wilt u voortaan geen Nieuwsbrief meer ontvangen,  

stuurt u dan een e-mail naar redactiecdapeelenmaas@home.nl 

 


